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ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

Ο Δήμος Δελφών ενέκρινε τους απολογισμούς των Σχολικών Επιτροπών από το 2013 

Π. Ταγκαλής: «Μία ακόμα χρόνια εκκρεμότητα διευθετήθηκε»  

 

Ο Δήμος Δελφών προχώρησε στη διευθέτηση μίας ακόμα από δεκαετίας εκκρεμότητας, 

καθώς στο Δημοτικό Συμβούλιο, που πραγματοποιήθηκε την Τρίτη 22 Αυγούστου 2023, 

ενέκρινε ομόφωνα τους απολογισμούς εσόδων-εξόδων των Σχολικών Επιτροπών 

Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης.  

Πιο συγκεκριμένα, και μετά από εισήγηση του Προέδρου της Σχολικής Επιτροπής A/θμιας 

Εκπαίδευσης, κ. Ανδρέα Ζαχαρόπουλου, εγκρίθηκαν ομόφωνα οι απολογισμοί εσόδων – 

εξόδων από το 2013 έως και το 2020 και αντιστοίχως μετά από εισήγηση του Προέδρου της 

Σχολικής Επιτροπής Β/θμιας Εκπαίδευσης, κ. Ιωάννη Μανανά, εγκρίθηκαν ομόφωνα οι 

απολογισμοί εσόδων – εξόδων από το 2014 έως και το 2020.  

Αξίζει να σημειωθεί ότι η εν λόγω χρόνια εκκρεμότητα του Δήμου Δελφών είχε προκαλέσει 

την όχληση του Επιτρόπου, η οποία σε περίπτωση που δεν είχε προχωρήσει η διευθέτησή 

της θα οδηγούσε σε πρόστιμα αλλά και σε πειθαρχική δίωξη.  

Οι κ.κ. Ανδρέας Ζαχαρόπουλος και Ιωάννης Μανανάς με δήλωσή τους εστιάζουν στη 

σημασία που έχει για το Δήμο Δελφών και τη λειτουργία των Σχολικών Επιτροπών, άρα και 

την οργάνωση των Σχολείων του Δήμου, το κλείσιμο κάθε παλιάς εκκρεμότητας, τονίζοντας 

πως η ολοκλήρωση της παρούσας θητείας αποκτά ένα ακόμα θετικό πρόσημο. Ο 

Δήμαρχος Δελφών, κ. Παναγιώτης Ταγκαλής, σε δική του δήλωση σημειώνει: «Ένας ακόμα 

δύσκολος στόχος για το Δήμο μας επετεύχθη. Τα κενά πολλών ετών, από το 2013 ακόμα, 

συμπληρώνονται με επιτυχία, συνέπεια της δουλειάς που γίνεται καθημερινά. Τα απτά 

αποτελέσματα αποτελούν την τρανή απόδειξη ότι από το  τέλος του 2019 έως και σήμερα 

ο Δήμος Δελφών διοικήθηκε με σωστή οργάνωση, κάνοντας πράξη μία από τις κορυφαίες 

μας δεσμεύσεις όταν και αναλάβαμε τη διοίκησή του».  

 


